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Besvarelse af spørgsmål 238 alm. del stillet af udvalget den 19. januar 

2021. 

 

Spørgsmål:  

Vil ministeren undersøge, hvor udbredt praksis det er, at pengeinstitutter 

favoriserer egne ejendomsmæglerkæder? 

 

Svar: 

Som nævnt i min besvarelse af udvalgets spørgsmål 237 (alm. del) stillet 

den 19. januar 2021, gælder der allerede i dag regler, som sikrer, at et pen-

geinstitut ikke må stille krav om, at en forbruger skal benytte en bestemt 

ejendomsmægler, medmindre der undtagelsesvist er tale om såkaldte un-

derskudshandler. 

 

Jeg vil tage initiativ til, at der gennemføres en analyse af, hvilken betyd-

ning de såkaldte finansielle supermarkeder har for blandt andet forbruger-

beskyttelsen, jf. min besvarelse af spørgsmål 239 alm. del stillet den 19. 

januar 2021. Her vil finansielle koncerners ejerskab af ejendomsmægler-

kæder også indgå. 

 

 

Med venlig hilsen 
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